
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 18. 10. 2021

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania podľa pozvánky:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 - M. Erösová
3. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
4. Rôzne
5. Diskusia
6. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Roman Ocelník,  ktorý privítal 
členov komisie  a  oboznámil  ich  s  programom rokovania. Uviedol, že svoju neúčasť mu 
ospravedlnil Ing. Szabad. Následne predstavil nového člena komisie Ing. Černáka.

Uznesenie č.  01/10/2021: Komisia  schvaľuje program svojho rokovania dňa 18.  10.  2021 
podľa pozvánky.

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák, Piku)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 2 (Ing. Szabad, Mgr. Bischof)

K bodu  č. 2: Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 
rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií na rok 2021 - M. Erösová

Uznesenie č. 02/10/2021: Komisia odporúča schváliť predložený materiál.

Hlasovanie: Za: 5 (Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Piku, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 1 (Ocelník)

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Ing. Szabad)

K bodu č. 3: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák

Uznesenie č. 03/10/2021: Komisia berie predložený materiál na vedomie.
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Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, JUDr. Kerekešová, Ing. Černák,  
                              Piku)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 1 (Ing. Szabad)

K bodu č. 4: Rôzne

Na  minulom  zasadnutí  komisie  jej  členovia  požiadali  o prípravu  podkladov,  na  základe 
ktorých  by  bolo  možné  v meste  rozšíriť  okruh  verejne  prístupných  miest,  na  ktorých  je 
zakázané fajčiť. Bolo im zaslané platné VZN o ochrane verejného poriadku a zákon o ochrane 
nefajčiarov. Na základe uvedeného komisia dospela k záveru, že by malo ísť aj o tieto miesta:
- Póschova záhrada
- malý park na Námestí baníkov
- severná časť Námestia baníkov
- okruh 20 metrov od hlavného vstupu do budovy mestského úradu
- okolie Baníckej fontány
- pohrebiská
- areál kúpaliska okrem vyhradených miest
- areál Nemocnice s poliklinikou sv. Barbory Rožňava, a. s.
Zároveň je potrebné vo VZN opraviť niektoré štylistické nepresnosti. Na najbližšie zasadnutie 
komisie bude predložený návrh na zmeny a doplnenie VZN.

K bodu č. 5: Diskusia

JUDr. Kerekešová poukázala na projekt „adopcia chodníkov“, ktorý sa realizuje v Košiciach 
a mohol by byť inšpiráciou aj pre naše mesto.

K bodu 6: Záver

Predseda  komisie  poďakoval  prítomným  za  účasť  a zaželal  im  príjemné  prežitie  zvyšku 
jesene.

          Mgr. Juraj Halyák          Roman Ocelník
           tajomník komisie                     predseda komisie


